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ACTA - CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL D'ABASTOS

SESSIÓ ORDINÀRIA CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL
D'ABASTOS DEL DIA 10 DE DESEMBRE DE 2020

ACTA - CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL D'ABASTOS

ASSISTENTS

PRESIDENTA

Luisa Notario Villanueva

Grup municipal  Compromís

Andreu Soler Salvador

Sandra Cervera Hernández

Juan Luis Grau Peñalver

Grupo municipal Popular

José María Martí Molins

Adela García Bernal

Grup municipal Socialista

Penélope Teruel Recio

Saida Anssari Naim  

Grupo municipal de Ciutadans - Partit de la Ciutadania

José Francisco Monserrat del Río

Grupo municipal Vox:

Ignacio Genovés Artal

SECRETÀRIA

Desiré Albors Bru
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A la ciutat de València, a les 19.00 hores del dia de la data, es reunixen, degudament i
prèviament convocats, de manera telemática, els membres del Consell que s’han detallat, el
regidor del grup Popular, Juan Giner, i el regidor del grup Ciutadans   Javier Copoví ,   per a
tractar els assumptes de l'ordre del dia
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1 RESULTAT: APROVAT
ASSUMPTE:
Aprovació de l'acta de la sessió anterior

Després de sotmetre's a votació queda aprovada per unanimitat l'acta de la sessió anterior

2 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
Informe de Presidència

Vista la sol·licitud de millora accessibilitat, presentada per Dña Ana Castrillo, s'informa
per Presidència que el sol·licitat està inclòs en el projecte de millora d'accessibilitat de la ciutat,
que el projecte està aprovat, i que es realitzarà quan siga possible.

Vist el prec del grup Vox, relativa a la urgent necessitat de poda d'un arbre eucaliptus al
Carrer Jurats, s'informa que la mateixa està inclosa en el programa de poda del mes de gener

Vista la sol·licitud del grup Popular, relativa a la necessitat d'augment de la seguretat del
Carrer  Pintor Stolz, es queda pendent en espera que la  mateixa siga concretada, indicant-se a
què es refereix d'una manera més específica.

3 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
Propostes e informació dels grups de treball

COMISSIÓ DE CULTURA

Pel coordinador del grup de Cultura, Andreu Soler,  s'informa de les activitats realitzades
des de l'últim Consell celebrat:

Alguns itineraris com el del Botànic i   Arrancapins i ja s'han realitzat, estan gravats en
v ídeo  i  e s  pu ja ran  l e s  xa rxes  soc ia l s  en  b reu .
En el concurs de disseny ha finalitzat la fase de presentació de projectes, s'han presentat dos i
n o m é s  q u e d a  d e c i d i r  e l  g u a n y a d o r .
Les activitats musicals i   Mostreta de Teatre no s'han pogut realitzar.
El concurs literari i fotografia està en espera de resolució.
El cicle de cinema s'inicia divendres que ve amb un film sobre la transició.
El concurs de pesebres té obert el termini de sol·licitud de participació, se sol·licita la
col·laboració de tots els grups en els jurats, tradicional i modern.
El pesebre de la junta, comptarà amb peces noves, i s'ha de concretar un dia per a muntar-lo.
El concurs de You tube s'ha finalitzat el termini de presentació.
Respecte als Premis institucionals s'ha ajornat el seu lliurament a juny 2021

COMISSIÓ DE BENESTAR SOCIAL

Per la coordinadora del grup de Benestar Social, Saida Anssari  s'informa:
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Des del grup de benestar social, dins del marc de la violència de gènere, s'han fet xarrades
amb l'associació alana i el grup Gamma de Policia Local.
En relació a la protecció d'animals es troba en marxa un projecte amb la protectora d'animals per
a conscienciar  en el  tema de l 'adopció d 'animals .
El projecte de capacitació digital no s'ha realitzat perquè es busca l'espai adequat per a poder
p o s a r - l o  e n  f u n c i o n a m e n t .
El projecte Soledad No Desitjada consistent a visitar tots els ambulatoris del districte perquè
traslladen o faciliten informació sobre persones que puguen ser participants d'aquest projecte
d'acompanyament i ajuda a persones que es troben soles funciona a poc a poc perquè necessita
major col·laboració de voluntaris per a acudir als ambulatoris.
El projecte de conscienciació de la immigració sobre la violència de gènere no s'ha pogut
realitzar de moment per falta d'un lloc adequat on impartir-lo.

En el  projecte nutrició i intel·ligència emocional s'ha contactat amb un grup d'especialistes, que
podrien donar les xarrades gratuïtament, i així poder destinar els diners previstos a altres
activitats.

COMISSIÓ D'URBANISME, INVERSIÓ EN BARRIS I ACTIVITATS
ECONÓMIQUES 

Pren la paraula la coordinadora del grup d'urbanisme, Penelope Teruel. 

Respecte al concurs d'aparadors té obert el termini per a sol·licitar participar fins al dia 16
de desembre, s'ha distribuït publicitat per tot el barri i s'espera una bona participació.
En quan a les activitats per dinamitzar el comerç del barri ja s'està tractant per a realitzar-lo per
N a d a l ,   q u e d a  p e n d e n t  d e c i d i r  l a  d a t a .
Referent als Itineraris o rutes pel barri ja s'han fet 2 , i es té previst fer més.
Es té previst fer un documental d'un barri emblemàtic com el de L'abulla, i llaura això ja s'ha
elaborat un guió i s'ha contactat amb veïns perquè deixen entrar a les seues cases i a gravar per a
c o n t a a r  l e s  s e u e s  h i s t ò r i e s  a l  b a r r i .
Les xarrades d'energia, telemàtiques, ja s'han iniciat i es faran unes específiques per al Districte.
Les activitats del programa 008 es faran després del concurs i  premis d'aparadors

R e u n i ó  d e  D e c i d i m
Les activitats que s'han passat directament a la valoració tècnica de l'Ajuntament sense votació
p e r  h a v e r - l o  a p r o v a t  l a  c o m i s s i ó  s ó n :
* E x t r a m u r s
Condicionament de l'espai existent en la Junta amb un tancament de cristall, per a ús com a espai
c u l t u r a l
Pacificació del trànsit del carrer de Jesús, amb un augment de voreres i un carril bici
M i l l o r a  d e l  t r à n s i t  d e l  c a r r e r  N a v a r r a
* O l i v e r e t a
F e r  m é s  a c c e s s i b l e s  t o t e s  l e s  v o r e r e s
Convertir en zona verda enjardinada i zona de jocs 3 placetes
Completar les accions proposades en anys anteriors per l'Associació Plaza de Múrcia



Id
. 

d
o
cu

m
en

t:
 W

q
2
h
 l
so

U
 8

yD
J 

fA
fx

 6
cm

Z
 z

rQ
U

 i
b
g
=

C
Ò

PI
A
 I

N
FO

R
M

A
T
IV

A
 (

N
O

 V
E
R
IF

IC
A
B
LE

 E
N

 S
E
U

 E
LE

C
T
R
Ò

N
IC

A
)

Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert
SECRETÀRIA DE LA JUNTA MUNICIPAL D'ABASTOS FRANCISCA DESIREE ALBORS BRU 31/03/2021 ACCVCA-120 40639906129110807458

995755667943186045
PRESIDENTA DE LA JUNTA MUNICIPAL D'ABASTOS MARIA LUISA NOTARIO VILLANUEVA 06/04/2021 ACCVCA-120 13648521720641117818

4562908894865888131

SESSIÓ ORDINÀRIA DE 10 DE DESEMBRE DE 2020 5

1.  

2.  

3.  

4 RESULTAT: REBUTJAT
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000117-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Moció sobre actuacions contra la brutícia i inseguretat en Abastos, que presenta José María
Martí Molins,en el seu nom i en el del grup Popular

JUAN GINER CORELL - REGIDOR - GRUP MUNICIPAL POPULAR

MOCIÓN QUE PRESENTA EL VOCAL JOSÉ MARÍA MARTÍ MOLINS, DE LA
JUNTA MUNICIPAL DE ABASTOS, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO
MUNICIPAL POPULAR

Es poco alentador confirmar que la situación de limpieza y seguridad en ABASTOS siga
igual. Los vecinos están preocupados por la falta de limpieza de sus calles así como por la
inseguridad. 

En el pleno anterior rogamos que se aumentará la seguridad en una zona concreta, desde
entonces muchos vecinos de otras zonas de Extramurs y Olivereta nos trasmitieron la misma
sensación de falta de seguridad. Por lo tanto, no es algo particular, sino generalizado. Una de las
competencias de la Administración local es garantizar la seguridad al ciudadana. Deben salir a la
calle sin tener miedo, caminar con libertad por nuestros maravillosos barrios. Pero si el
Consistorio no pone los recursos necesarios mal vamos.

Tampoco los vecinos están contentos con la limpieza de estos barrios. En nuestros barrios
se puede ver entre sus calles: excrementos de perros, basura alrededor de las islas de
contenedores, colillas en el suelo, multitud de hojas secas, mascarillas utilizadas, etc. Esta
imagen tan desagradable de nuestras calles, perjudica a la visión que se tiene de nuestros barrios.
Nuestros vecinos que pagan sus impuestos para tener una limpieza adecuada, deben conformarse
con una limpieza paupérrima y con las consecuencias de estas, las plagas de ratas, cucarachas y
palomas.

En la actual situación que estamos viviendo y donde la salud es primordial, la limpieza de
las calles es de suma importancia así como también lo es la seguridad. La falta de ambas provoca
mas inseguridad a los vecinos y también irresponsabilidad por parte de otros.

Desde el Partido Popular queremos que los barrios que pertenecen a esta Junta Municipal
estén más limpios y sean más seguros, como también lo desean nuestros vecinos.

Por lo expuesto se propone la adopción de los siguientes acuerdos: 

Instar al Ayuntamiento de Valencia a aumentar los servicios de limpieza en los barrios de
Extramurs y Olivereta.
Instar al Ayuntamiento de Valencia a aumentar el número de policías de barrio en los
distritos de Extramurs y Olivereta.
Proponer a este Consejo que en los próximos presupuestos se incorporen actividades para
fomentar el reciclaje y el cuidado de nuestras calles.
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Defensa la moció  José María Martí, portaveu del grup Popular,  que incideix sobre
l'exposat en esta.

Defensa la desestimació de la Moció Sandra Cerver, vocal del grup Compromís 

Argumentari

Respecte al punt 1 Els serveis de neteja als carrers dels barris de Extramurs i Olivereta són
els següents:

- Escombratge manual tots els dies laborables de dilluns a dissabte.

- Escombratge mecànic mitjançant màquina d'aspiració, depòsit per a residus i raspalls que
neta cadascuna vegada a la setmana.

- baleig amb màquines llava-voreres que netegen amb aigua a pressió (60 atmosferes) i
amb productes desgreixadors i odorants. Este servei s'ha incrementat enguany per a mitigar i
disminuir els contagis per la COVID-19, afegint lleixiu en concentració (2 per mil) augmentat la
freqüència de mensual a quinzenal.

- Desinfecció mitjançant nebulització d'aigua amb lleixiu concentrat en proporció 1.50 des
de motxilles operades manualment per operaris/as.

En l'actualitat, s'estima suficient el servei de neteja, atès que els resultats de les inspeccions
periòdiques realitzades són favorables. A més, aquesta opinió del govern municipal és
compartida pels veïns i veïnes de la nostra ciutat com es pot comprovar en el recent
infobarómetre del mes d'octubre de la ciutat de València, on el servei de neteja va obtindre un 6,1
i el de recollida de residus un 6,9.

Cal tindre en compte que no és viable ni sostenible tindre personal operari netejant cada
carrer amb una freqüència major que diària, no obstant això, sí que és necessari posar el focus a
augmentar el grau de conscienciació ambiental i civisme en la ciutadania.

Respecte de la proposta 2 , esta zona es troba enquadrada en la 4a UDI sent els efectius
adscrits a aquesta Unitat els qui la supervisen de manera constant i amb caràcter diari. D'altra
banda, cal considerar les actuacions que realitzen, a més, altres unitats en el Districte, com és el
cas de la Unitat de Convivència i Seguretat (UCOS).

El passat 5 d'Octubre la Policia de Proximitat, anteriorment denominada Policia de Barri,
es va incorporar a la seua labor habitual, després dels canvis temporals realitzats com a mesura
de protecció davant la pandèmia, amb el que aquest servei està funcionant en el districte.

D'altra banda la Policia local està realitzant un gran esforç per a garantir la seguretat de la
ciutadania davant la situació d'alerta provocada pel COVID-19, vetlant pel compliment de les
normes establides per les autoritats sanitàries. Així en el conjunt de la ciutat, des del mes de
Maig, en què es va decretar l'obligatorietat d'ús de la màscara, fins a mitjan novembre s'han posat
15.194 denúncies per aquest motiu.



Id
. 

d
o
cu

m
en

t:
 W

q
2
h
 l
so

U
 8

yD
J 

fA
fx

 6
cm

Z
 z

rQ
U

 i
b
g
=

C
Ò

PI
A
 I

N
FO

R
M

A
T
IV

A
 (

N
O

 V
E
R
IF

IC
A
B
LE

 E
N

 S
E
U

 E
LE

C
T
R
Ò

N
IC

A
)

Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert
SECRETÀRIA DE LA JUNTA MUNICIPAL D'ABASTOS FRANCISCA DESIREE ALBORS BRU 31/03/2021 ACCVCA-120 40639906129110807458

995755667943186045
PRESIDENTA DE LA JUNTA MUNICIPAL D'ABASTOS MARIA LUISA NOTARIO VILLANUEVA 06/04/2021 ACCVCA-120 13648521720641117818

4562908894865888131

SESSIÓ ORDINÀRIA DE 10 DE DESEMBRE DE 2020 7

Quant a la limitació de la mobilitat nocturna, des que va entrar en vigor aquesta norma fins
a la primera quinzena de Novembre, a la ciutat s'han imposat 711 denúncies per incomplir la
mesura, a les quals s’afixen les 143 per realitzar reunions privades amb més de sis persones. En
el que fa relació a actes de denúncia a locals, assenyalar que des del començament de l'estat
d'alarma s'han efectuat 1051 fins a la mateixa data indicada anteriorment.

Finalment, referent a la dotació d'efectius, cal assenyalar la falta de previsió quant a la
reposició d'agents de la Policia Local de València en el període comprés entre els anys 2.006 i
2.015, de tal manera que després d'un llarg període sense convocar processos selectius per a la
incorporació de nous agents, es va llastrar, durant deu anys, el desenvolupament del cos de la
Policia Local.

Per contra este govern ha posat en marxa la major oposició d’agents en la història del cos
policial municipal i que exemplifica a la perfecció el compromís del govern de Joan Ribó amb la
dignificació del servici i amb la seguretat i el benestar dels veïns i veïnes de la nostra ciutat .
Hem unificat els processos d'oposició de 2018 i 2019 de la Policia Local, de tal manera que quan
acabe el procés selectiu i la formació s’incorporaran 234 agents.

Quan estos efectius s’incorporen la plantilla de la Policia local assolirà el nivell de dotació
més alt dels últims 10 anys.

Utilitzem tots els recursos que tenim al nostre abast per a dotar la Policia Local dels
efectius necessaris, ja que estos processos d'Ofertes Públiques d'Ocupació estan subjectes a la
taxa de reposició marcada pels Pressupostos Generals de l'Estat, per la qual cosa no es poden
convocar totes les places que es convocarien de no existir esta restricció. A més, de tots els
processos finalitzats s'han incorporat ja a la Policia Local: en 2018, 13 oficials, quatre inspectors,
quatre intendents i set intendents principals; en 2019, 39 oficials, 13 inspectors, 10 agents de
carrera i 28 en pràctiques; i enguany, altres 32 agents. Queden així pendents de convocar les
places derivades de l’OPO de 2019, excepte agents, que són 41 d'oficials, 12 d'inspectors/as, 9
d'intendents, una de comissari/sària i una altra més de comissari/sària principal . A més, per
reforçar la plantilla de la Policia Local estem utilitzant tots els mecanismes de provisió que ens
permés la llei, com la incorporació de fins a 45 nous efectius en actiu mitjançant l'aplicació del
sistema de permutes, així com també la incorporació de policies interins.

Per tot l'exposat el sentit del vot serà negatiu a aquesta moció

Votació

vots en contra 6 (Presidenta, 3 Compromís, 2 PSOE)

vots a favor 4(2 PP, 1 ciutadans, 1 Vox)

Queda rebutjada la moció per majoria
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5 RESULTAT: REBUTJAT
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000343-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Moció sobre l'enllumenat al carrer Cerdà i Rico, que presenta María Luisa Burgos Álvarez, en
el seu nom i en el del grup Ciutadans-partit de la Ciutadania

FRANCISCO JAVIER COPOVI CARRION - MEMBRE - GRUP MUNICIPAL
CIUTADANS-PARTIT DE LA CIUTADANIA

MOCIÓN QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO MUNICIPAL CIUDADANOS,
MARÍA LUISA BURGOS ÁLVAREZ EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO
MUNICIPAL, A LA JUNTA MUNICIPAL DE ABASTOS.

 La calle Cerdá y Rico carece de alumbrado público en el tramo comprendido entre los
números 10 y 14 de dicha calle. La situación lleva prolongándose desde hace casi dos años pese a
las reiteradas quejas y reclamaciones presentadas al Ayuntamiento por los vecinos, quienes
sufren los peligros, entre otros, que la falta de visibilidad supone para las personas con dificultad
motora y para las mujeres en una calle apartada de la vía principal y muy poco transitada.

Por lo expuesto, el Grupo Municipal Ciudadanos presenta la siguiente

 PROPUESTA DE ACUERDO

-                   Que desde la Junta de Distrito de Abastos se inste a la concejalía municipal
correspondiente para que lleve a cabo, en el menor plazo posible, la instalación de los elementos
pertinentes para el alumbrado del tramo de la Calle Cerdá y Rico que no dispone del mismo.

O-89CIU-2020-000343

Defensa la moció José Monserrat, portaveu del grup Ciutadans

Solicita su grupo que se dote de iluminación la calle Cerdá y Rico en el tramo
comprendido entre los números 10 y 14, por considerar que la misma no cuenta con  iluminación
, siendo  insuficente  la iluminacion que proviene de las farolas del tramo iluminado de enfrente.

Es un tramo muy oscuro que incluso indican los vecinos que llega a dar miedo de noche.

Defensa la desestimació de la moció Joan Lluís Grau, vocal del grup  Compromís

Després d'una breu introducció sobre l'estat de la il·luminació en la zona citada, argumenta
que amb la legislació energètica actual la mateixa és correcta, s'ha mesurat i comprovat pels
tècnics municipals , per la qual cosa no és possible ampliar-la per normativa , ja que els lux
p e r m e s o s  e s  t r o b e n  a l  m à x i m . .
El carrer Cerdà i Rico és un carrer relativament estret (uns 6 metres de vorera a vorera , i uns 120
cm d'ample de vorera).

Des de l'any 2008 està vigent el Reglament d'Eficiència Energètica en instal·lacions
d'Enllumenat Exterior, que limita la quantitat de llum que es pot posar al carrer.
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Atès que el carrer Cerdà i Rico ja superava el màxim admissible (que és de 20 lux per a
una qualificació CE2) es va adoptar la solució de mantindre el nombre de fanals en la vorera
d’enfront que són tres a l'altura de Cerdà i Rico del 10 al 14 i modificar-les de sodi a Led.

El fons de l'assumpte és que No es pot posar més llum en un carrer que ja supera el límit, i
la finca el que va fer va ser canviar els fanals per a complir aqueix màxim.

Una opció és canviar de façana algun dels tres fanals existents, però no es guanyaria res en
quantitat de llum i uniformitat.

Per tant el seu vota serà en contra.

El  justifica el seu vot en contra de la moció , Ignacio Genovesportaveu del grup Vox
indica que conocida la moción, visitó el el tramode calle citado y considera que la luz es
suficiente.

Votació

Vots en contra 7(Presidenta, 3 Compromís, 2 PSOE 1 Vox)

Vots a favor 3 ( 1 Ciutadans , 2 PP)

Queda rebutjada per majoria 

6 RESULTAT: REBUTJAT
EXPEDIENT: O-89VOX-2020-000053-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
Moció sobre el concurs literari de relat curt 2020 de la J.M. d'Abastos, que presenta Ignacio
Genovés Artal, en el seu nom i en el del grup Vox

JOSE VICENTE GOSALBEZ PAYA - PORTAVEU - GRUP POLITIC VOX

AL PLENO DE LA JUNTA DE DISTRITO DE ABASTOS 

 IGNACIO GENOVÉS ARTAL, vocal portavoz del grupo municipal VOX en la Junta de
Distrito de Abastos, presenta la siguiente

 MOCIÓN

En relación con el siguiente : CONCURSO LITERARIO DE RELATOASUNTO
CORTO DE 2020 DE LA JUNTA MUNICIPAL DE ABASTOS

 Y basada en la subsiguiente:

JUSTIFICACIÓN

El Grupo de Trabajo de Cultura decidió, entre las actividades a realizar en esta Junta
Municipal de Abastos, convocar un concurso literario. Se decidieron los importes a destinar para
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los premios y debatimos sobre la temática y la posibilidad de ofrecer ser jurados a miembros del
profesorado de colegios e institutos de la zona (finalmente lo serán vocales de esta junta), pero no
se discutieron detalles como cuánto se valorarían la originalidad o el estilo. Se entendía que no
era preciso entrar en esos detalles técnicos que la propia Junta Municipal decidiría.

Nuestra sorpresa ha sido ver entre las bases de la convocatoria 

(
http://www.valencia.es/ayuntamiento/tablon_anuncios.nsf/0/C0E0E03413114E79C125861700391C66/$FILE/Acuerdo

) que "El tema del relato seráJGL Nº 63 JGL CONVOCATORIA.pdf?OpenElement&lang=2
libre. Se valorará la calidad del relato (30%), el vocabulario utilizado (15%), la imaginación
(15%), la intertextualidad (15%), la creatividad (15%) y QUE ESTÉN ESCRITOS EN

". Nuestra comunidad autónoma tiene la suerte de contar con VALENCIANO (10%) dos lenguas
 (pese a la costumbre de algunos de decir que tenemos eloficiales, las dos igualmente propias

español "y nuestra lengua propia que es el valenciano”). Las dos igualmente propias porque tan
valenciano era Vicente Blasco Ibáñez como pueda serlo cualquier otro autor en lengua
valenciana.

Por lo expuesto, el grupo municipal VOX propone al pleno de la Junta de Distrito de
Abastos para su debate y aprobación si procede, los siguientes:

 

ACUERDOS

 

1) Que de ahora en adelante se impida la discriminación por razón de lengua en
cualquier concurso o actividad que realice la Junta de Abastos,

 2) Comunicar la presente petición para que el Ayuntamiento lo ponga como norma
para todo el ámbito municipal

En Valencia a 21 de noviembre de 2020

 

Vocal Portavoz de Vox en Distrito Abastos

Fdo. Ignacio Genovés Artal

Defensa la Moció el portaveu del grup Vox, Ignacio Genoves Artal, 

Se reafirma en lo solicitado en la Moción, indicando que no ha dicho que sea ilegal,  pero
que si considera más correcto otorgar dos   premios, uno  para los relatos en castellano, y otro
para los relatos en valenciano, se deberían hacer dos concursos y no discriminar una lengua en
favor de la otra  
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1.  

1.  

A continuació expon el sentit del vot en contra Andreu Soler, coordinador del grup de
cultura i turisme  

En relació amb les bases del concurs de relat curt 2020 convocat per la Junta Municipal
d’Abastos i la valoració amb un 10% per presentar-lo en valencià cal assenyalar:

Les bases d’este concurs foren aprovades en el sí del grup de treball de cultura a l’any
2019 . posteriorment, van seguir el seu recorregut administratiu, es adir, es tramitaren des del
servici de participació ciutadana , s’aprovaren per resolució d’alcaldia i es publicaren en el BOP .

Este any el grup de treball va aprovar la realització del concurs un any més amb les bases i
criteris establerts en la convocatòria de 2019

El procediment a seguir pel seu grup Polític per tant era haver denunciat les bases , cosa
que mai han fet .

No obstant això existeixen raons fonamentades jurídicament per a que este ajuntament
implemente les accions que considere oportunes per a promocionar l’ús del Valencià.

El valencià és una llengua infrautilitzada a la ciutat de València, tot i ser reconegut com un
municipi de predomini valencianoparlant per la Llei d’ús i ensenyament del valencià. Així
ho demostren totes les enquestes realitzades des de fa anys sobre el coneixement i l’ús del
valencià. Més concretament, de les respostes de les persones enquestades es constata molta
més capacitació (coneixements) que ús. És a dir, es tracta d’una llengua minoritzada, no
utilitzada o molt poc utilitzada en molts àmbits socials (mitjans de comunicació, tribunals
de justícia, argots, etc.). Les causes són múltiples, una de les principals haver estat
proscrita del usos oficials durant vora tres segles (1707-1982).

El foment de l’ús del valencià, com a llengua pròpia de la Comunitat Valenciana, està
previst en la legislació vigent (Llei orgànica 1/2006, Estatut d’Autonomia de la Comunitat
Valenciana, article 6; Llei 4/1983, de 23 de novembre, d’ús i ensenyament del valencià,
articles 27-33; Reglament sobre l’ús i la normalització del valencià al municipi de la ciutat
València [BOPV 14/05/2005], article 12, etc.) i en sentències del Tribunal

 (L’objectiu del procés de normalització lingüística és, en paraules delConstitucional
Tribunal Constitucional espanyol, “asegurar el respeto y fomentar el uso de la lengua
propia de la Comunidad Autónoma [Catalunya], y cooficial en ésta” per tal de “corregir
positivamente una situación histórica de desigualdad respecto del castellano, permitiendo
alcanzar, de forma progresiva y dentro de las exigencias que la Constitución impone, el
más amplio conocimiento y utilización de dicha lengua en su territorio” (STC 337/1994 de
23 de desembre), i del Tribunal Superior de Justícia de la Comunitat Valenciana 
(sentència de nul·litat parcial del Decret 6/2017, d’usos del valencià i castellà en
l’administració de la Generalitat Valenciana: “la protección y recuperación del valenciano,
como medida de fomento para su uso en todas las actividades administrativas son objetivos
del todo consecuentes con el carácter de lengua propia de la Comunidad Valenciana”
según el artículo 6 del Estatuto de Autonomía. “Faltaría más”, apostillan los magistrados,
que, matizan que esto “ha de acometerse en el marco estatutario y legal conforme a la
doctrina del Tribunal Constitucional y a la jurisprudencia del Tribunal Supremo, que
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1.  

2.  

niegan la viabilidad jurídica de que lleve consigo proscribir el castellano, porque ha de
permitirse utilizar también esa lengua oficial y normal en todas las administraciones
públicas”). en la valoració dels relats presentats el principal és que siga una bona història i
fonamental que no tinga faltes d'ortografia, l'idioma no és decisiu.Sotmesa a votació es
dóna el següent resultat
Votació, vots en contra 6 (Presidenta, 3 Compromis, 2 Psoe, vots a favor 4(1vox,
1ciutadans 2 PP) abstenció 0 Queda rebutjada la moció per majoria 

7 RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
EXPEDIENT: O-89VOX-2020-000053-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Moció sobre la neteja de l'antic mercat d'Proveïments i voltants, que presenta Ignacio Genovés
*Artal, en el seu nom i en el del grup Vox

JOSE VICENTE GOSALBEZ PAYA - PORTAVEU - GRUP POLITIC VOX

AL PLENO DE LA JUNTA DE DISTRITO DE ABASTOS 

 

IGNACIO GENOVÉS ARTAL, vocal portavoz del grupo municipal VOX en la Junta
de Distrito de Abastos, presenta la siguiente

MOCIÓ VOX Neteja mercat Abastos i voltants RESPOSTA ECOLOGIA URBANA

 MOCIÓN

En relación con el siguiente

ASUNTO: MERCADO DE ABASTOS

 Y basada en la subsiguiente:

JUSTIFICACIÓN

 

El Mercado de Abastos es un edificio modernista-racionalista, catalogado como Bien de
Relevancia Local, en el Catálogo de Bienes y Espacios Protegidos de Valencia, en el apartado de
Monumentos de Interés Local, con código BRL 03. 04. 01.

Dicho edificio posee un pasaje central que comunica las calles de Alberique y Buen Orden,
siendo zona de paso habitual.

Asimismo en este pasaje se sitúan los accesos a dependencias de la oficina de denuncias de
la Policía Nacional, oficinas de DNI, asociación de vecinos, Instituto de Abastos y Complejo
Cultural Deportivo, siendo por lo tanto una zona muy transitada.



Id
. 

d
o
cu

m
en

t:
 W

q
2
h
 l
so

U
 8

yD
J 

fA
fx

 6
cm

Z
 z

rQ
U

 i
b
g
=

C
Ò

PI
A
 I

N
FO

R
M

A
T
IV

A
 (

N
O

 V
E
R
IF

IC
A
B
LE

 E
N

 S
E
U

 E
LE

C
T
R
Ò

N
IC

A
)

Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert
SECRETÀRIA DE LA JUNTA MUNICIPAL D'ABASTOS FRANCISCA DESIREE ALBORS BRU 31/03/2021 ACCVCA-120 40639906129110807458

995755667943186045
PRESIDENTA DE LA JUNTA MUNICIPAL D'ABASTOS MARIA LUISA NOTARIO VILLANUEVA 06/04/2021 ACCVCA-120 13648521720641117818

4562908894865888131

SESSIÓ ORDINÀRIA DE 10 DE DESEMBRE DE 2020 13

Últimamente la suciedad y malos olores en dicha zona han aumentado considerablemente
sobre todo por el acumulo de orina, que se produce por las noches y llega incluso a crear charcos.

Nos consta que se limpia la zona, pero consideramos que se debe revisar el protocolo de
limpieza y sobre todo de baldeo de dicha zona ya que no está siendo lo suficientemente efectivo
y habría que adecuarlo a las necesidades reales, tanto por cuestiones de salubridad, como por
imagen cara a los ciudadanos y más aún al tratarse de un edificio catalogado por el propio
Ayuntamiento como Bien de Relevancia Local

Asimismo todo el muro que rodea al Mercado de Abastos (Alberique, Héroe Romeu, Buen
Orden y Pintor Navarro Llorens), y que también está incluido como Bien de Relevancia Local, es
zona habitual de paseo de las mascotas y aunque afortunadamente cada vez son más los
ciudadanos concienciados que recogen los excrementos de sus mascotas, la suciedad y mal olor
también están presentes en dicho muro.

Se adjuntan fotografías realizadas el 17 de noviembre de 2020 a las 14,30 h

Por lo expuesto, el grupo municipal VOX propone al pleno de la Junta de Distrito de
Abastos para su debate y aprobación si procede, los siguientes:

ACUERDOS

 

1   Aumentar el baldeo y limpieza del pasaje interior del Mercado de Abastos para
adecuarlo a las necesidades reales de la zona.

 

2     Aumentar el baldeo y limpieza de la zona correspondiente al muro que rodea a
dicho Mercado de Abastos para adecuarlo a las necesidades reales de la zona.

Valencia a 21 de noviembre de 2020

Vocal Portavoz de Vox en Distrito Abastos

Fdo. Ignacio Genovés Artal
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##ANEXO-1747279##                                                     
 GRUPO MUNICIPAL VOX  

3 
NOTA: Queda prohibida la difusión total o parcial de este documento 
 

ANEXO I - FOTOGRAFÍAS 
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 GRUPO MUNICIPAL VOX  

4 
NOTA: Queda prohibida la difusión total o parcial de este documento 
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 GRUPO MUNICIPAL VOX  

5 
NOTA: Queda prohibida la difusión total o parcial de este documento 
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1.  
2.  

3.  

MOCIÓ VOX Neteja mercat Abastos i voltants RESPOSTA ECOLOGIA URBANA

 Es defensa la Moció per la coordinadora del grup d'urbanisme Penélope 

  Actualmente, los servicios de limpieza actúan en la zona objeto de esta moción,
concretamente con un barrido manual diario (de lunes a sábado), secundado por un barrido
mecánico semanal y un baldeo con desinfectando todos los jueves por la noche porque no haya
peligro de resbalar peatonal.

Sin embargo, se estudiará y valorará la intensificación de los trabajos en la zona en
cuestión

Por lo que  se propone la siguiente moción alternativa 

Moció alternativa:

Que el servei de Neteja de l'Espai Públic estudie i valore la intensificació dels treballs
en la zona en qüestió.

Votació

S'aprova per unanimitat

8 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000117-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
Pregunta sobre execució Pressupostos 2020, que presenta José María Martí Molins,en el seu
nom i en el del grup Popular

JUAN GINER CORELL - REGIDOR - GRUP MUNICIPAL POPULAR

PREGUNTAS QUE PRESENTA EL VOCAL JOSÉ MARÍA MARTÍ MOLINS CON
DNI 26.756.384-R, DE LA JUNTA MUNICIPAL DE ABASTOS, EN SU NOMBRE Y EN
EL DEL GRUPO MUNICIPAL POPULAR

Ahora que termina el año y de acuerdo con la ejecución del Presupuesto 2020.

¿Cuánto ha invertido en euros el Ayuntamiento en los barrios de Olivereta y Extramurs?
¿Cuánto ha ingresado a fecha de la celebración de la Junta (diciembre 2020) el
Ayuntamiento de los diferentes tributos municipales procedentes de sujetos pasivos
empadronados en los barrios de Olivereta y Extramurs?
¿Cuál es el nivel de ejecución de los presupuestos a fecha de la celebración de la Junta
(diciembre 2020) de la Junta Municipal de Abastos?

RESPUESTA:

BORJA JESUS SANJUAN ROCA - REGIDOR-DELEGAT - DELEGACIÓ D'HISENDA
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RESPUESTA PREGUNTA GRUPO MUNICIPAL POPULAR 

NUMERO REGISTRO 05674-2020-000028

ASUNTO: Ejecución presupuestos 2020

Pregunta que presenta el vocal José María Martí Molins en su nombre y en el del grupo
Popular en la Junta Municipal de Abastos.

Ahora que termina el año y de acuerdo con la ejecución del Presupuesto 2020.

1.- ¿Cuánto ha invertido en euros el Ayuntamiento en los barrios de Olivereta y
Extramurs?

Las aplicaciones de gasto no están codificadas en el Presupuesto municipal de forma que
se pueda exportar dicha información, ya que la organización municipal prevista en el Reglamento
Orgánico de Gobierno y Administración del Ayuntamiento de València no recoge una gestión
descentralizada a nivel territorial (por barrios, distritos, etc…) por lo que no puede extraerse de
las aplicaciones previstas el detalle de dicha información.

No obstante, se facilita el estado de ejecución del Presupuesto de inversiones 2020 donde
figuran todas las que se han previsto realizar y su nivel de ejecución y asimismo se facilita la
ejecución ya realizada de aquellas en las que es posible su identificación territorial a fecha 30 de
septiembre de 2020, sin que haya habido una actualización posterior a dicha fecha.

2.- ¿Cuánto ha ingresado a fecha de la celebración de la Junta (diciembre 2020) el
Ayuntamiento de los diferentes tributos municipales procedentes de sujetos pasivos
empadronados en los barrios de Oliverta y Extramurs?

En el portal de Transparencia y Datos Abiertos del Ayto de València, en el apartado

-          Visor presupuestario,

-      + info,

-          Impuestos por barrios

se encuentran los datos correspondientes a los impuestos por barrios de los años 2017,
2018 y 2019.

Los datos correspondientes al actual ejercicio 2020 estarán disponibles una vez finalizado
el año.

3.- ¿Cuál es el nivel de ejecución de los presupuestos a fecha de la celebración de la Junta
(diciembre 2020) de la Junta Municipal de Abastos?

Los datos correspondientes a la ejecución de los presupuestos se publican mensualmente
en la página web del Ayto de València, en el apartado
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-          Presupuestos municipales

-          Ejecución presupuestaria.
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##ANEXO-1748611##

16/10/2020S.E.P.

* POR  BARRIOS Y DISTRITOS *
CODIGO 

TERRITORIAL BARRIOS
OBLIGAC. 
RECONOC.

RESUMEN GASTOS INVERSIONES -  2020

 EJECUCION OBLIGACIONES RECONOCIDAS A 30-09-2020

10 CIUTAT VELLA 859.745,83

11 LA SEU 54.020,65

12 LA XEREA 45.301,73

13 EL CARME 677.037,13

15 EL MERCAT 1.247.657,35

16 SANT FRANCESC 677.887,25

DISTRITO : CIUTAT VELLA 3.561.649,94

20 L'EIXAMPLE 574.077,32

21 RUSSAFA 123.814,72

23 LA GRAN VIA 211.102,35

DISTRITO : L'EIXAMPLE 908.994,39

30 EXTRAMURS 384.328,55

31 EL BOTANIC 382.841,93

32 LA ROQUETA 390.896,40

34 ARRANCAPINS 341.670,93

DISTRITO : EXTRAMURS 1.499.737,81

40 CAMPANAR 56.168,61

41 CAMPANAR 57.281,39

44 SANT PAU 4.766,81

DISTRITO : CAMPANAR 118.216,81

50 LA SAIDIA 137.109,29

51 MARXALENES 915.632,37

52 MORVEDRE 169.201,89

54 TORMOS 128.852,16

DISTRITO : LA SAIDIA 1.350.795,71

60 EL PLA DEL REAL 136.275,13

61 EXPOSICIO 65.963,65

62 MESTALLA 4.283,05

DISTRITO : EL PLA DEL REAL 206.521,83

70 L'OLIVERETA 275.564,75

71 NOU MOLES 5.859,98

72 SOTERNES 35.684,26

73 TRES FORQUES 141.970,67

74 FONTSANTA 36.263,98

DISTRITO : L'OLIVERETA 495.343,64
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16/10/2020S.E.P.

* POR  BARRIOS Y DISTRITOS *
CODIGO 

TERRITORIAL BARRIOS
OBLIGAC. 
RECONOC.

RESUMEN GASTOS INVERSIONES -  2020

 EJECUCION OBLIGACIONES RECONOCIDAS A 30-09-2020

80 PATRAIX 18.686,58

81 PATRAIX 13.007,26

83 VARA DE QUART 265.292,80

84 SAFRANAR 109.488,48

85 FAVARA 175.675,40

DISTRITO : PATRAIX 582.150,52

90 JESUS 3.811,50

93 LA CREU COBERTA 14.540,17

94 SANT MARCEL.LI 440.845,64

95 CAMI REAL 168.112,87

DISTRITO : JESUS 627.310,18

100 QUATRE CARRERES 395.682,76

101 MONT-OLIVET 420.585,13

103 MALILLA 110.639,77

104 LA FONTETA S. LLUIS 89.187,30

105 NA ROVELLA 44.400,90

106 LA PUNTA 61.228,65

DISTRITO : QUATRE CARRERES 1.121.724,51

110 POBLATS MARITIMS 46.219,97

111 EL GRAU 888.992,19

112 EL CABANYAL-EL CANYAMELAR 4.385.340,06

113 LA MALVA-ROSA 38.009,73

115 NATZARET 181.971,73

DISTRITO : POBLATS MARITIMS 5.540.533,68

120 CAMINS AL GRAU 1.257.748,27

121 AIORA 55.547,79

122 ALBORS 55.367,55

123 LA CREU DEL GRAU 5.299,46

125 PENYA-ROJA 44.868,32

DISTRITO : CAMINS AL GRAU 1.418.831,39

130 ALGIROS 51.287,94

134 LA VEGA BAIXA 74.548,60

DISTRITO : ALGIROS 125.836,54

140 BENIMACLET 354.416,33

142 CAMI DE VERA 10.967,73

DISTRITO : BENIMACLET 365.384,06
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16/10/2020S.E.P.

* POR  BARRIOS Y DISTRITOS *
CODIGO 

TERRITORIAL BARRIOS
OBLIGAC. 
RECONOC.

RESUMEN GASTOS INVERSIONES -  2020

 EJECUCION OBLIGACIONES RECONOCIDAS A 30-09-2020

150 RASCANYA 168.487,60

151 ELS ORRIOLS 826.267,44

152 TORREFIEL 279.044,07

153 SANT LLORENÇ 25.551,73

DISTRITO : RASCANYA 1.299.350,84

160 BENICALAP 257.289,56

161 BENICALAP 54.735,01

162 CIUTAT FALLERA 142.856,96

DISTRITO : BENICALAP 454.881,53

171 BENIFARAIG 38.625,40

172 EL POBLE NOU 9.572.544,79

173 CARPESA 50.416,38

174 LES CASES DE BARCENA 119.661,18

176 MASSARROJOS 269.466,00

177 BORBOTO 9.642,26

DISTRITO : POBLES DEL NORD 10.060.356,01

181 BENIMAMET 287.833,47

DISTRITO : POBLES DE L'OEST 287.833,47

190 POBLES DEL SUD 797.656,53

192 EL CASTELLAR-L'OLIVERAL 543.173,73

193 PINEDO 31.910,36

194 EL SALER 247.751,00

195 EL PALMAR 16.475,88

196 EL PERELLONET 26.342,12

197 LA TORRE 145.082,88

198 FAITANAR 17.000,00

DISTRITO : POBLES DEL SUD 1.825.392,50

TOTAL INVERSION TERRITORIAL

TOTAL INVERSIONES  2020 ......................

31.850.845,36

48.725.815,59

16.874.970,23INVERSION NO TERRITORIALIZABLE
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##ANEXO-1748613##

16/10/2020S.E.P.

RESUMEN GASTOS INVERSIONES -  2020

* POR  DISTRITOS *

CODIGO 
DISTRITO DENOMINACION 2020

EJECUCION OBLIGACIONES RECONOCIDAS A 30/09/2020

CIUTAT VELLA10 3.561.649,94

L'EIXAMPLE20 908.994,39

EXTRAMURS30 1.499.737,81

CAMPANAR40 118.216,81

LA SAIDIA50 1.350.795,71

EL PLA DEL REAL60 206.521,83

L'OLIVERETA70 495.343,64

PATRAIX80 582.150,52

JESUS90 627.310,18

QUATRE CARRERES100 1.121.724,51

POBLATS MARITIMS110 5.540.533,68

CAMINS AL GRAU120 1.418.831,39

ALGIROS130 125.836,54

BENIMACLET140 365.384,06

RASCANYA150 1.299.350,84

BENICALAP160 454.881,53

POBLES DEL NORD170 10.060.356,01

POBLES DE L'OEST180 287.833,47

POBLES DEL SUD190 1.825.392,50

TOTAL INVERSION TERRITORIAL

TOTAL INVERSIONES  2020  ......................

31.850.845,36

48.725.815,59

16.874.970,23INVERSION NO TERRITORIALIZABLE
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RESPUESTA:

ELISA VALIA COTANDA - REGIDORA-DELEGADA - DELEGACIÓ DE
PARTICIPACIÓ CIUTADANA I ACCIÓ VEÏNAL

Respuesta: Ejecución Presupuestos 2020

3.- Cada Junta municipal de distrito o pueblo tiene asignado un presupuesto anual para la
realización de actividades organizadas por los grupos de trabajo.

En el caso de la Junta Municipal de Abastos se ha asignado en el año 2020, un presupuesto
de 21.758 €, para la realización de estas actividades.

Respecto a la ejecución del Presupuesto, se adjunta el listado de las actividades culturales y
deportivas propuestas por los grupos de trabajo, aprobadas en el Consejo de Distrito de Abastos y
realizadas a lo largo del ejercicio 2020.
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JUNTA DE ABASTOS ACTIVIDAD FECHA ACTIVIDAD CONCEPTO IMPORTE

ABASTOS CICLO DE CONCIERTOS OCTUBRE, NOVIEMBRE
Y DICIEMBRE 2020 ACTUACIÓN DE UN CONCIERTO 950,00 €

ABASTOS CICLO DE CONCIERTOS OCTUBRE, NOVIEMBRE
Y DICIEMBRE 2020 ACTUACIÓN DE UN CONCIERTO 950,00 €

ABASTOS CICLO DE CONCIERTOS OCTUBRE, NOVIEMBRE
Y DICIEMBRE 2020 GRUPO MUSICAL 500,00 €

ABASTOS CICLO DE CONCIERTOS OCTUBRE, NOVIEMBRE
Y DICIEMBRE 2020 BANDA DE MÚSICA 950,00 €

ABASTOS CICLO DE CONCIERTOS 30/10/2020 LIMPIEZA SALÓN ACTOS
COMPLEJO PETXINA 63,53 €

ABASTOS CICLO DE CONCIERTOS 30/10/2020 ASISTENCIA TÉCNICA EN SONIDO
PARA CONCIERTO 254,10 €

ABASTOS CINE Y DEBATE OCTUBRE Y NOVIEMBRE
2020

CONFERENCIAS Y PROYECCIÓN
PELÍCULAS 500,00 €

ABASTOS DIFUSIÓN ACTIVIDADES OCTUBRE Y NOVIEMBRE
2020

SUMINISTRO 2000 CARTELES Y
2000 FLYERS 807,07 €

ABASTOS GRABACIÓN ITINERARIOS
URBANOS

NOVIEMBRE Y PRIMERA
SEMANA DICIEMBRE

GRABACIÓN Y EDICIÓN 4
ITINERARIOS URBANOS EN
ABASTOS

1.839,20 €

ABASTOS
REALIZACIÓN DOS
I T I N E R A R I O S
URBANÍSTICOS

2ª QUINCENA NOV. Y 1ª
QUINCENA DICIEMBRE

REALIZACIÓN DOS ITINERARIOS
URBANÍSTICOS EN BARRIO
AGUJA Y FUENSANTA

907,50 €

ABASTOS
REALIZACIÓN DOS
I T I N E R A R I O S
URBANÍSTICOS

2ª QUINCENA NOV. Y 1ª
QUINCENA DICIEMBRE

REALIZACIÓN DOS ITINERARIOS
EN ARRANCAPINS Y BOTÀNIC
ELEMENTOS CULTURALES Y
ARQUITECTÓNICOS

300,00 €

ABASTOS CAMPAÑA COPRODUCIDA
CON SVPAP 01/12/2020

DISEÑO Y EJECUCIÓN DE LA
CAMPAÑA; SPOTS DE VÍDEO;
TARJETAS FÍSICAS Y DISEÑO

1.210,00 €

ABASTOS CONFECCIÓN BELÉN 11/12/2020 SUMINISTRO MATERIAL PARA
CONFECCIÓN BELÉN 216,20 €

 

 

 

 

 

Los concusos convocados en el año 2020 son:
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1.  

JUNTA CONCURSOS IMPORTE AUTORIZADO

ABASTOS CONCURSO PREMIO CORTOS 440,00 €

ABASTOS CONCURSO RELATO CORTO 1.000,00 €

ABASTOS CONCURSO FOTOGRAFIA 1.000,00 €

ABASTOS CONCURSO DISEÑO PIEZA FÍSICA PARA PREMIOS
INSTITUCIONALES 500,00 €

ABASTOS CONCURSO ESCAPARATES 1.000,00 €

ABASTOS CONCURSO BELENES 750,00 €

9 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000117-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
Pregunta sobre estudi sobre detecció d'accessibilitat i eliminació de barreres arquitectòniques,
que presenta José María Martí Molins, en el seu nom i en el del grup Popular

JUAN GINER CORELL - REGIDOR - GRUP MUNICIPAL POPULAR

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL JOSÉ MARÍA MARTÍ MOLINS CON
DNI 26.756.384-R, DE LA JUNTA MUNICIPAL DE ABASTOS, EN SU NOMBRE Y EN
EL DEL GRUPO MUNICIPAL POPULAR

¿Tiene el Ayuntamiento de Valencia algún estudio sobre detección de la accesibilidad y
eliminación de barreras arquitectónicas en los barrios pertenecientes a la Junta?

RESPUESTA:

SANDRA GOMEZ LOPEZ - PRIMERA TINENTA D'ALCALDE I VICEALCALDESSA
- ALCALDIA

REPSUESTA A LAS PREGUNTAS REALIZADAS POR EL GRUPO POPULAR AL
CONSEJO DE DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE ABASTOS

Se ha redactado el proyecto de Accesbilidad 2020, donde se ha tenido en cuenta el
resultado de las inspecciones del Servicio, y de las peticiones de los ciudadanos a través de la
Oficina de Quejas y Sugerencias, cuyas actuaciones para los Distrito mencionados suman mas de
32 pasos de peatones.

Además, se está redactando el proyecto de mejora de las Av. Perez Galdós y Giorgeta, y la
supermanzana de El Palleter, que mejorarán la accesibilidad peatonal.
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1.  

2.  

3.  

10 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000117-00 PROPOSTA NÚM.: 9
ASSUMPTE:
Pregunta sobre la situació dels pressupostos participatius d'anteriors convocatòries, que presenta
José María Martí Molins, en el seu nom i en el del grup Popular

JUAN GINER CORELL - REGIDOR - GRUP MUNICIPAL POPULAR

PREGUNTAS QUE PRESENTA EL VOCAL JOSÉ MARÍA MARTÍ MOLINS CON
DNI 26.756.384-R, DE LA JUNTA MUNICIPAL DE ABASTOS, EN SU NOMBRE Y EN
EL DEL GRUPO MUNICIPAL POPULAR

Hace unas semanas se iniciaba el proceso de los presupuestos participativos.

¿En qué situación se encuentra la ejecución de los proyectos aprobados en los presupuestos
participativos del 2018/2019 en los distritos de Extramurs y Olivereta?
¿Y la situación de los proyectos aprobados en el 2019/2020 que afectan a la Junta
Municipal?
¿Cuál es el plazo para la finalización de todos estos proyectos?

RESPUESTA:

ELISA VALIA COTANDA - REGIDORA-DELEGADA - DELEGACIÓ DE
PARTICIPACIÓ CIUTADANA I ACCIÓ VEÏNAL

Respuesta: Situación de los presupuestos participativos de anteriores convocatorias

En la web municipal decidimvlc,  se encuentra toda lahttps://decidimvlc.valencia.es/
información de las ediciones de los presupuestos participativos realizadas, que es actualizada
periódicamente por los servicios responsables en la ejecución de los proyectos, para que la
ciudadanía pueda conocer con exactitud el estado de ejecución de los mismos.

11 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000117-00 PROPOSTA NÚM.: 8
ASSUMPTE:
Pregunta sobre queixes, peticions o reclamacions en *Olivereta i *Extramurs, que presenta José
María Martí Molins, en el seu nom i en el del grup Popular

JUAN GINER CORELL - REGIDOR - GRUP MUNICIPAL POPULAR

PREGUNTAS QUE PRESENTA EL VOCAL JOSÉ MARÍA MARTÍ MOLINS CON
DNI 26.756.384-R, DE LA JUNTA MUNICIPAL DE ABASTOS, EN SU NOMBRE Y EN
EL DEL GRUPO MUNICIPAL POPULAR
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1.  

2.  
3.  
4.  

5.  

¿Cuántas quejas, peticiones o reclamaciones por parte de los vecinos de los barrios que
componen esta Junta Municipal ha habido desde el inicio de legislatura?
¿Y en este último mes?
¿Cuál era las temáticas de las quejas, peticiones o reclamaciones?
¿Cuál es el estado de la respuesta de las quejas, peticiones o reclamaciones de estos
últimos 3 meses?
¿Cuánto tiempo tarda el Ayuntamiento en contestar a los vecinos que han realizado alguna
queja, petición o reclamaciones?

RESPUESTA:

ELISA VALIA COTANDA - REGIDORA-DELEGADA - DELEGACIÓ DE
TRANSPARÈNCIA I GOVERN OBERT

Respuesta: Quejas, peticiones o reclamaciones en Olivereta y Extramurs

 

1.- Esta información está disponible en la web municipal.

 

2.- Esta información está en elaboración.

3.-  Esta información está disponible en la web municipal.

4.-  El Servicio no tiene capacidad para elaborar esta información a partir de los datos
disponibles en este momento, ya que comprometería el correcto funcionamiento del Servicio
viéndose perjudicada la ciudadanía.

 

5.- Dependiendo de la vía de entrada de la petición, el tiempo medio de respuesta son unos
15 días, ya que varía si se le ha solicitado informe al Servicio competente o si se ha remitido
copia de la instancia a los efectos oportunos.

12 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000117-00 PROPOSTA NÚM.: 7
ASSUMPTE:
Pregunta sobre la situació dels pisos turístics en Olivereta i Extramurs, que presenta José María
Martí Molins, en el seu nom i en el del grup Popular

JUAN GINER CORELL - REGIDOR - GRUP MUNICIPAL POPULAR
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1.  

2.  

1.  

2.  

3.  

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL JOSÉ MARÍA MARTÍ MOLINS CON
DNI 26.756.384-R, DE LA JUNTA MUNICIPAL DE ABASTOS, EN SU NOMBRE Y EN
EL DEL GRUPO MUNICIPAL POPULAR

¿Cuál es el índice de pisos turísticos que tiene los barrios que componen Olivereta y
Extramurs?
Esta pregunta no es de competencia municipal, escompetencia de  Registro de Turisme
Comunitat Valenciana

13 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000117-00 PROPOSTA NÚM.: 6
ASSUMPTE:
Pregunta sobre la situació de l'ocupació il·legal en Olivereta i Extramurs, que presenta José
María Martí Molins, en el seu nom i en el del grup Popular

JUAN GINER CORELL - REGIDOR - GRUP MUNICIPAL POPULAR

PREGUNTAS QUE PRESENTA EL VOCAL JOSÉ MARÍA MARTÍ MOLINS CON
DNI 26.756.384-R, DE LA JUNTA MUNICIPAL DE ABASTOS, EN SU NOMBRE Y EN
EL DEL GRUPO MUNICIPAL POPULAR 

¿Cuál es el índice de ocupación ilegal en los distintos barrios de los distritos de Olivereta y
Extramurs?
¿Se ha hecho algún estudio de calidad de vida a los vecinos que comparten vecindario con
viviendas en ocupación ilegal?
¿Cómo va actuar el Ayuntamiento para ayudar a las personas que cumplen la ley y pagan
sus tributos frentes a los que ocupan viviendas de forma ilegal?

RESPUESTA:

ISABEL LOZANO LAZARO - REGIDORA-DELEGADA - DELEGACIÓ DE
HABITATGE

En relació amb les preguntes presentades pel vocal Jose María Martín Molins del Grup
Municipal Popular al Consell de Districte de la Junta Municipal d’Abastos, a celebrar en sessió
de 10 de desembre de 2020, amb l’Assumpte “Situación de la ocupación ilegal en Olivereta y
Extramurs”, s’aporten les respostes següents:

1.- ¿Cuál es el índice de ocupación ilegal en los distintos barrios de los distritos de
Olivereta y Extramurs?

L’Ajuntament de València no és competent pel que fa a l’anomenada “ocupació il·legal”,
uns delictes que corresponen als que arreplega el Codi Penal (art. 202, violentament de domicili, i
art. 245.2, usurpació) per denúncies presentades davant la Policia Nacional.

En qualsevol cas, és conegut que la majoria d’estes situacions es produeixen en vivendes
de fons d’inversió, grans tenedors o bancs (Sabadell, Bankia, BBVA,...) 
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1.  
2.  
3.  

2.- ¿Se ha hecho algún estudio de calidad de vida a los vecinos que comparten
vecindario con viviendas en ocupación ilegal?

3.- ¿Cómo va actuar el Ayuntamiento para ayudar a las personas que cumplen la ley
y pagan sus tributos frentes a los que ocupan viviendas de forma ilegal? 

Durant l’any 2021 es posarà en marxa una Oficina pel Dret a la Vivenda depenent de la
Delegació de Vivenda a la que podrà adreçar-se el veïnat afectat per circumstàncies relacionades
amb la vivenda i/o per sol·licitar informació.

La Delegació de Vivenda no pot valorar potencials situacions que comporten canvis en la
qualitat de vida dels veïns si estos no interposen denuncia o no comuniquen la situació. 

14 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000117-00 PROPOSTA NÚM.: 5
ASSUMPTE:
Pregunta sobre la situació de solars en Olivereta i Extramurs, que presenta José María Martí
Molins, en el seu nom i en el del grup Popular

JUAN GINER CORELL - REGIDOR - GRUP MUNICIPAL POPULAR

PREGUNTAS QUE PRESENTA EL VOCAL JOSÉ MARÍA MARTÍ MOLINS CON
DNI 26.756.384-R, DE LA JUNTA MUNICIPAL DE ABASTOS, EN SU NOMBRE Y EN
EL DEL GRUPO MUNICIPAL POPULAR 

Respecto de los siguientes solares situados en las siguientes ubicaciones: C/ Brasil, C/
Hermanos Rivas, C/ Musico Ayllon, C/ Escultor Salcillo, C/ José María Bayarri, C/ Alcacer,
Paseo de la Petxina, C/ Beato Gaspar Bono y C/ Lepanto.

¿Cuál o cuales de ellos son de titularidad pública?
¿Existe un seguimiento del estado de cada solar?
En caso de titularidad privada ¿cuántas veces el Ayuntamiento ha tenido que sanearlos o
requerir su saneamiento a lo propietarios en esta legislatura?

RESPUESTA:

ISABEL LOZANO LAZARO - REGIDORA-DELEGADA - DELEGACIÓ DE
PATRIMONI MUNICIPAL

En relació amb les preguntes presentades pel vocal Jose María Martín Molins del Grup
Municipal Popular al Consell de Districte de la Junta Municipal d’Abastos, a celebrar en sessió
de 10 de desembre de 2020, amb l’Assumpte “Situació de solars en Olivereta y Extramurs”,
s’aporten les respostes següents:

1.- Quin o quals d'ells són de titularitat pública?
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##ANEXO-1750335##
 
 
 
 
 
 

 
 

31.10-002 

SERVICI DE PATRIMONI 
SECCIÓ TÈCNICA D'INVENTARI 

 

 

En contestación a la pregunta del Grupo Popular en cuanto a la titularidad 
pública de las parcelas situadas en las calles C/ Brasil, C/ Hermanos Rivas, C/ 
Músico Ayllon, C/ Escultor Salzillo, C/ José María Bayarri, C/ Alcacer, Paseo de la 
Petxina, C/ Beato Gaspar Bono y C/ Lepanto, pertenecientes a los distritos de la 
Olivereta y Extramurs, solo constan como solares los siguientes: 
  
C/.Brasil núm.48, 50 y 59 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
C/Brasil, 48 (1.S1.000526)  Naturaleza Jurídica Servicio Público, destino Delegación 
de Policía Local, con una superficie de 797,72 m2. 
C/Brasil, 50 (1.S1.000524)  Naturaleza Jurídica Patrimonial, con una superficie de 
1.779,48m2 
C/Brasil, 59 (1.S1.000527)  Naturaleza Jurídica Patrimonial, con una superficie de 
1.212,96m2 
 
En el resto de las calles solicitadas, C/ Hermanos Rivas, C/ Músico Ayllon, C/ 
Escultor Salzillo, C/ José María Bayarri, C/ Alcacer, Paseo de la Petxina, C/ Beato 
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31.10-001 

Gaspar Bono no consta ninguna parcela municipal como solar. En la actualidad 
están adscritas a su destino. 
En la Calle Lepanto no consta ninguna parcela municipal. 
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RESPUESTA:

SERGI CAMPILLO FERNANDEZ - TITULAR D'ÀREA DE GOVERN - ÀREA
D'ECOLOGIA URBANA, EMERGÈNCIA CLIMÀTICA I TRANSICIÓ ENERGÈTICA

Respecto de los siguientes solares situados en las siguientes ubicaciones: C/ Brasil, C/
Hermanos Rivas, C/ Musico Ayllon, C/ Escultor Salcillo, C/ José María Bayarri, C/ Alcacer,
Paseo de la Petxina, C/ Beato Gaspar Bono y C/ Lepanto.

 

2.   ¿Existe un seguimiento del estado de cada solar? 

Sí, efectivamente, se realiza seguimiento de todos los solares de titularidad pública y que
están incluidos en el programa de mantenimiento de limpieza de solares municipales y zonas sin
urbanizar. 

Respecto de los solares de titularidad privada, se realiza un seguimiento de los que son
denunciados por vecindario, ciudadanía en general y por la inspección municipal, generándose
los correspondientes expedientes para conseguir la limpieza de los mismos por la propiedad o
mediante ejecución subsidiaria del Ayuntamiento, que es repercutida posteriormente a la
propiedad del solar.

 

3.     En caso de titularidad privada ¿cuántas veces el Ayuntamiento ha tenido que
sanearlos o requerir su saneamiento a lo propietarios en esta legislatura? 

-               Músico Ayllón: se trata de un solar abierto de aprovechamiento público de
aparcamiento de coches, por lo que es mantenido por el equipo de mantenimiento de limpieza de
solares municipales y zonas sin urbanizar. 

-               Lepanto 17, 19: en la actualidad está limpio. No se ha abierto expediente en esta
mandato por estar suficientemente mantenido por la propiedad.

15 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000117-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
Pregunta sobre els Pressupostos 2021, que presenta José María Martí Molins, en el seu nom i en
el del grup Popular

JUAN GINER CORELL - REGIDOR - GRUP MUNICIPAL POPULAR

PREGUNTAS QUE PRESENTA EL VOCAL JOSÉ MARÍA MARTÍ MOLINS CON
DNI 26.756.384-R, DE LA JUNTA MUNICIPAL DE ABASTOS, EN SU NOMBRE Y EN
EL DEL GRUPO MUNICIPAL POPULAR
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1.  
2.  

3.  

Una vez aprobados provisionalmente por el Ayuntamiento Pleno los presupuestos del
ejercicio 2021 del Ayuntamiento de Valencia.

¿Qué inversiones tiene previstas en los barrios de Olivereta y Extramurs?
¿Qué proyectos de infraestructuras tiene pensado el equipo de gobierno para mejorar los
barrios que integran la Junta Municipal de abastos para este año 2021?
¿Qué cuantía ha destinado el Ayuntamiento para la Junta Municipal de Abastos este
próximo año 2021?

RESPUESTA:

BORJA JESUS SANJUAN ROCA - REGIDOR-DELEGAT - DELEGACIÓ D'HISENDA

RESPUESTA:

1,. ¿Qué inversiones tiene previstas en los barrios de Olivereta y Extramurs?

2.- ¿Qué proyectos de infraestructuras tiene pensado el equipo de gobierno para mejorar
los barrios que integran la Junta Municipal de Abastos para este año 2021? 

1 y 2:  En estos momentos se encuentra en tramitación el proyecto de Presupuestos para
2021 que se aprobará en el Pleno de diciembre.

3.- ¿Qué cuantía ha destinado el Ayuntamiento para la Junta Municipal de Abastos este
próximo año 2021?

El Presupuesto está en fase de aprobación inicial, siendo la inversión prevista en el capítulo
VI de 638.333.33 €.

RESPUESTA:

ELISA VALIA COTANDA - REGIDORA-DELEGADA - DELEGACIÓ DE
PARTICIPACIÓ CIUTADANA I ACCIÓ VEÏNAL

Respuesta: Presupuestos 2021

3.- En el Presupuesto para el año 2021 asignado al Servicio de Descentralización y
Participación ciudadana, aprobado inicialmente en el Pleno Municipal el día 19 de noviembre de
2020, se establece en la aplicación JU130 92400 22609 denominada ACTIVIDADES
CULTURALES Y DEPORTIVAS la asignación inicial de 200.000,00€.  

Cada Junta municipal de distrito o pueblo tiene asignado un presupuesto anual para la
realización de actividades organizadas por los grupos de trabajo.

El Servicio de Descentralización y Participación Ciudadana ha planteado a la Oficina de
Estadística la realización de un informe con objeto de establecer el reparto de 200.000 € entre las
diez Juntas Municipales, cantidad destinada a la realización de actividades organizadas por los
grupos de trabajo y aprobadas por los Consejos de Distrito.
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El criterio definido para la realización del reparto es el ratio de población, aunque
partiendo de una asignación mínima de 12.000 euros para las Juntas Municipales de Pobles del
Nord, Pobles de l’Oest y Pobles del Sud. De esta forma, el reparto proporcional de los 80.000
euros restantes en base a la población se indica a continuación.

 

València 200.000

Ciutat Vella 14.731

Russafa 23.711

Abastos 21.758

Patraix 23.088

Trànsits 27.853

Exposició 20.712

Marítim 28.031

Pobles del Nord 12.656

Pobles de l'Oest 13.412

Pobles del Sud 14.047

El portavoz del grupo Vox agradece el interés que se han tomado en su ruego de poda de
un árbol en la calle Quart

El portavoz del grupo Ciudadanos solicita se revise y se señalice con un ceda el paso el
cruce de la Calle Alcalde Albors   con Olivereta, puesto que en ocasiones no se respeta la
prioridad,causando accidentes de tráfico , si bien son claras las normas de ciruculación ,se
propone que se refuerce con la instalción de una señal vial de ceda el paso.

No es produeixen

I no havent-hi més assumptes que tractar, la Presidenta alça la sessió sent les 20,30 h ,
estenent-se la present Acta, de la qual, com a secretaria, estenc esta acta amb el vistiplau de la
Presidència.

LA PRESIDENTA                                                               LA SECRETARIA


